
ZÁPISNICA  č. 9/2011 

 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kovarciach,  

konaného dňa 30.8.2011  o 18.00 hod. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

                  

PROGRAM: 

      1.   Otvorenie 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

4. Voľba návrhovej komisie 

5. Kontrola plnenia uznesení  

6. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011 a návrh zmeny rozpočtu na rok 2011 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I.  polrok 

2011 a k zmene  rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

b) Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku pri OZ k plneniu rozpočtu 

obce Kovarce za I. polrok 2011 a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

c) Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011 

d) Schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011 a zmeny rozpočtu obce 

Kovarce na rok 2011 

7. Audit účtovnej závierky obce za rok 2010 – správa nezávislého audítora 

8. Kontrolná činnosť za I. polrok 2011 – správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných 

kontrolách vyplývajúcich z plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce 

9. VZN č.1/2011 o verejnej kanalizácií, o odvádzaní odpadovej vody verejnou kanalizáciou 

a o poplatku za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou - návrh 

10. Dodatok č.2 VZN č.3/2008 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni  

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Návrh uznesení 

14. Záver 

 

1. Otvorenie  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Kovarciach otvorila a viedla v zmysle zákona SNR č. 

369/90 Zb. o obecnom zriadení § 12 odst. 1 - starostka obce Mgr. Helena Paučírová. 

Konštatovala, ţe zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastňuje 6 poslancov /ospravedlnení  

– Bc.Zuzana Erdélyiová a p. Janka Psicová/, čo je nadpolovičná väčšina, takţe obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Starostka poţiadala poslancov o vyjadrenie k návrhu programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva, ktorý dostali na pozvánke. Poslanci k predloţenému návrhu programu nemali 

pripomienky ani doplnky. 

Starostka poţiadala poslancov o hlasovanie za schválenie programu zasadnutia : 

Hlasovanie – ,,za“ – 6 poslancov 

                      ,,proti“ – 0 poslancov 

                      ,,zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia obecného zastupiteľstva  
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3. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov:  

p. Jozef Kapusta a Ing.Rudolf Kováčik.  

Za zapisovateľku zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce určila p. Máriu Kováčikovú, 

pracovníčku Obce Kovarce. 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie určenie overovateľov zápisnice p.Jozefa Kapustu 

a Ing.Rudolfa Kováčika a určenie zapisovateľky zápisnice p.Márie Kováčikovej. 

 

4. Voľba návrhovej komisie 

Pre vypracovanie návrhu uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva starostka obce navrhla 

komisiu v zloţení:  

Ing. Andrej Čopík, p.Oto Vrbjar a p. Peter Sivák.  

Starostka poţiadala poslancovo hlasovanie. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo zvolilo návrhovú komisiu v zložení: Ing.Andrej Čopík, p.Oto Vrbjar, 

p.Peter Sivák. 

 

5. Kontrola plnenia uznesení OZ: 

Uznesenie č.52/VI písm.C, zhasadnutie OZ dňa 20.6.2011:  

OZ poveruje starostku obce Mgr. Helenu Paučírovú,  k zadaniu objednávky geodetického 

vytýčenia hraníc pozemkov parc.č.33/1 – záhrady vo výmere 964 m
2 

a parc.č.35/2 – ostatné 

plochy vo výmere 290 m
2 . 

Starostka obce informovala poslancov,  ţe  na základe geodetického merania, ktoré vykonala 

geodetická kancelária Tomáš Belianský, Veľký Klíţ bolo zistené, ţe z parc. č. 35/2 a parc. č. 

33/1  cca šírku 10 m uţíva rodina Buchová, ktorá má aj túto časť oplotenú spolu s ich 

pozemkom. Geodetická kancelária predloţila  nákres meraní, ktorý dokumentuje dúto 

skutočnosť. Pán Belianský pri osobnom stretnutí so starostkou uviedol, ţe na snímke z KN je 

dom rodiny Buchovej zle zakreslený. Starostka poţiadala poslancov o vyjadrenie k danému 

problému. 

Do rozpravy sa zapojili viacerí poslanci. Keďţe tieto parcely susedia s parcelami, ktorých 

vlastníkmi sú viacerí občania, ktorí z nich majú prístup na svoje pozemky  poslanci navrhli, aby 

na najbliţšie zasadnutie OZ boli prizvaní aj vlastníci pozemkov, ktore susedia s pozemkami parc. 

č. 33/1 a parc. č. 35/2 – p. Bucha, p. Sklenárová, p. Buraj, p. Jančovič, p. Chreno. 

Starostka poţiadala poslancov o hlasovanie za doporučenie prizvať na najbliţšie zasadnutie OZ 

vlastníkov pozemkov, ktoré susedia s pozemkami – parc. č 33/1 a parc. č. 35/2.    

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo doporučilo prizvať na najbližšie zasadnutie  obecného zastupiteľstva 

vlastníkov pozemkov susediacich s pozemkami parc.č.33/1 – záhrady vo výmere 964 m
2 

a parc.č.35/2 – ostatné plochy vo výmere 290 m
2
. 

 

Z mimoriadneho zasadnutia OZ, ktoré sa uskutočnilo dňa 27.6.2011 nevyplynuli ţiadne úlohy 

ani doporučenia. 
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6. Plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. polrok  2011 a návrh zmeny rozpočtu na rok 2011: 

 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok  2011 

a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

Stanovisko k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011  predniesla hlavná kontrolórka 

obce p.Jolana Globanová. Odporučila obecnému zastupiteľstvu plnenie rozpočtu schváliť 

a taktieţ odporučila poslancom schváliť zmeny v rozpočte obce  na rok 2011 tak, ako boli 

predloţené. 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce k plneniu 

rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011 a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

 

b) Stanovisko Komisie finančnej a správy obecného majetku pri OZ k plneniu rozpočtu 

obce Kovarce za I. polrok 2011 a k zmene rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

Pani Beáta Gregorová, členka komisie oboznámila prítomných so zápisnicou zo zasadnutia 

Komisie  finančnej a správy obecného majetku pri OZ, ktoré sa uskutočnilo dňa 16.8.2011. 

Zúčastnili sa ho členovia komisie -  Ing. Rudolf Kováčik, p. Beáta Gregorová a p. Eva Záhroská 

a hlavná kontrolórka obce – p. Jolana Globanová. Predsedníčka komisie – Ing. Otília 

Jančovičová sa pre PN ospravedlnila. Komisia na zasadnutí prehodnotila plnenie rozpočtu obce 

Kovarce za I. polrok  2011 a taktieţ sa zaoberala úpravami v niektorých príjmových 

a výdavkových poloţkách rozpočtu.   

Príjmové poloţky rozpočtu obce sú plnené priebeţne. Do príjmov je potrebné zahrnúť dotáciu vo 

výške 533,00 €, ktorú obci poskytol KŠÚ v Nitre pre MŠ na deti, ktoré navštevujú MŠ posledný 

rok pred nástupom na povinnú školskú dochádzku (budúci ţiaci I. ročníka ZŠ) a taktieţ dotáciu 

na dopravné pre  ţiakov ZŠ vo výške 3.192,00 €, dotáciu pre deti zo sociálne znevýhodneného 

prostredia vo výške 225,00 € a dotáciu na vzdelávacie poukazy pre ZŠ vo výške 1.033,00 €. 

O túto výšku finančných prostriedkov je súčasne potrebné upraviť aj výdavkovú časť rozpočtu 

obce. 

Príjmovú i  výdavkovú časť rozpočtu obce na rok 2011 je potrebné upraviť i o dotáciu, ktorá 

bola obci poskytnutá v súvislosti so sčítaním obyvateľov, domov a bytov, a to vo výške 1.556,00 

€ (záloha vo výške 1.534,00 € a doplatok vo výške 22,00 €). 

Obec od mája 2011 zamestnáva na dobu určitú na 6 mesiacov piatich pracovníkov. Na 

uhrádzanie ich mzdy a odvodov do poisťovní   bude obci poskytovať dotáciu  vo výške 95 %   

ÚPSVaR v Topoľčanoch.  Obec hradí 5 % zo mzdy a odvodov.  

Príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu je preto potrebné upraviť o výšku 14.300,00 € 

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie stanovisko Komisie finančnej a správy obecného 

majetku pri OZ k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011 a k zmene rozpočtu obce 

Kovarce na rok 2011. 

 

c) Rozprava k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011 

Plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011 obdrţal kaţdý poslanec spolu s pozvánkou.  

Na začiatku rozpravy vystúpila pani Eva Záhorská, ekonómka obce, ktorá uviedla, ţe bude 

potrebné upraviť rozpočet obce na rok 2011 aj v časti poskytnutia dotácii z Environmentálneho 

fondu na akciu: „ČOV a kanalizácie Kovarce“ vo výške 68.937,00 € a na akciu: „Zakúpenie 

zariadenia na zber a zhodnocovanie biologicky rozloţiteľného odpadu v obci Kovarce“, vo výške 

116.517,00 €. Obec musí poskytnúť finančné prostriedky na spolufinancovanie týchto akcií 

z iných zdrojov  minimálne vo výške 5 %, ktoré bude potrebné tieţ upraviť v príjmovej 

i výdavkovej časti rozpočtu. 

Poslanci nemali k plneniu rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011 ţiadne otázky ani 

pripomienky. 
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d) Schválenie plnenia rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011 a zmeny rozpočtu obce 

Kovarce na rok 2011 

Starostka obce poţiadala poslancov  o hlasovanie za plnenie rozpočtu za I. polrok 2011: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo plnenie rozpočtu obce Kovarce za I. polrok 2011. 

 

Návrh zmeny rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 obdrţal kaţdý poslanec spolu s plnením 

rozpočtu. Stanovisko k jeho úpravám  predniesla aj Komisia finančná a správy obecného 

majetku pri OZ a úpravy a doplnenia boli vysvetlené aj ekonómkou obce p. Záhorskou.   

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za zmenu rozpočtu obce Kovarce na rok 2011 

tak ako im bol predloţený a doplnený na zasadnutí: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu rozpočtu obce Kovarce na rok 2011. 

 

7. Audit účtovnej závierky obce za rok 2010 – správa nezávislého audítora. 

Starostka obce oboznámila poslancov OZ s dokumentmi  z auditu účtovnej závierky za rok 2010, 

ktorý vykonal Ing. Jozef Adamkovič:   

- Správa nezávislého audítora Ing. Jozefa Adamkoviča o vykonanom audite  účtovnej závierky 

obce Kovarce za rok 2010. 

- Správa o overení súladu Výročnej správy s účtovnou závierkou k 31.12.2010. 

Audítor v správe uviedol, ţe účtovná závierka poskytuje vo všetkých významných súvislostiach 

pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce Kovarce k 31. decembru 2010 a výsledku jej 

hospodárenia a peňaţné toky za rok končiaci  k uvedenému dátumu v súlade so zákonom 

o účtovníctve. Na základe overenia rozpočtového hospodárenia zachyteného v poznámkach 

účtovnej závierky skonštatoval, ţe nezistil vo všetkých významných súvislostiach skutočnosti, 

ktoré by spochybňovali vykázané výsledky rozpočtového hospodárenia. 

V Správe o overení súladu Výročnej správy s účtovnou závierkou k 31.12.2010 uviedol, ţe 

účtovné informácie uvedené vo výročnej správe sú vo všetkých významných súvislostiach 

v súlade s účtovnou závierkou k 31.12.2010. 

  

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie Správu nezávislého auditóra Ing. Jozefa Adamkoviča 

o overení účtovej závierky obce Kovarce k 31.12.2010 a Správu o overení súladu Výročnej 

správy s účtovnou závierkou k 31.12.2010. 

 

8. Kontrolná činnosť za I. polrok 2011 – správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných 

kontrolách vyplývajúcich z plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Kovarce. 

Hlavná kontrolórka obce p. Jolana Globanová predniesla poslancom OZ správu o vykonaných 

kontrolách vyplývajúcich z plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce. 

Finančná kontrola bola vykonaná v Materskej škole Kovarce, v Základnej škole Kovarce a na 

Obecnom úrade v Kovarciach.   

Hlavná kontrolórka obce skonštatovala, ţe finančné prostriedky, ktoré sa nachádzali v pokladni 

obce Kovarce, v pokladni ZŠ Kovarce a v pokladni MŢ Kovarce súhlasili so stavom finančných 

prostriedkov uvedených v pokladničných knihách.  

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách 

za I. polrok 2011. 
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9. VZN č.1/2011 o verejnej kanalizácií, o odvádzaní odpadovej vody verejnou kanalizáciou 

a o poplatku za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou – návrh 

Starostka obce uviedla, ţe obec Kovarce má vydané  VZN č. 8/2004 zo dňa 27.8.2004  o verejnej 

kanalizácií o odovádzaní odpadovej vody verejnou kanalizáciou a o poplatku za odvádzanie 

odpadovej  vody verejnou kanalizáciou. Ing. Herchlová zo spoločnosti AQUAViTA  Ţarnovica, 

ktorá je prevádzkovateľom ČOV a kanalizácie obce Kovarce upozornila, ţe vo VZN sú uvedené 

skutočnosti, ktoré nie sú v súlade so zákonom č. 442/2002 Z.z. o verejných vodovodoch 

a verejných kanalizáciách a o zmene a doplnení zákona č. 276/2001 Z.z. o regulácii v sieťových 

odvetviach a jeho novelami. Preto pripravila nový návrh VZN O verejnej kanalizácii, 

o odvádzaní odpadovej vody verejnou kanalizáciou a o poplatku za odvádzanie a čistenie 

odpadovej vody verejnou kanalizáciou a súčasne s ním pripravila aj návrh „Zmluvy uzavretej 

podľa Zákona č. 442/2002 Z.z. o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách a o zmene 

a doplnení zákona č. 276/2001 Z.z. o regulácií v sieťových odvetviach, ktorú bude uzatvárať 

dodávateľ - obec Kovarce, ako vlastník verejnej kanalizácie s producentom – občanom, ktorý 

odvádza odpadové vody verejnou kanalizáciou. 

Starostka obce poslancom ďalej vysvetlila, ţe podľa pôvodného VZN bol občanom, ktorí 

odoberajú vodu iba z vlastného zdroja – studne   poplatok za odvádzanie odpadových vôd 

stanovený za 150 l/osobu/deň. Novým VZN bola výška spotreby u týchto producentov upravená 

na 90 l/osobu/deň. Taktieţ uviedla, ţe niektorí občania uvádzajú, ţe odoberajú iba vodu 

z verejného vodovodu, pričom  spotreba vody za 3 mesiace  bola napr. u niektorých  iba 1 m
3
 – 2 m

3
  

vody a v domácnosti  bývali 2 občania.  Pri takto uvedenom mnoţstve spotrebovanej vody 

pripadá na jedného občana denná  spotreba vody  5-10 l, čo je veľmi málo v porovnaní 

s hygienickým minimom, ktoré je stanovené Svetovou zdravotníckou organizáciou na 100 

l/osoba/deň. Preto bolo aj do VZN navrhnuté, aby  u tých domácnosti, kde občania uvádzajú, ţe 

odoberajú vodu iba z verejného vodovodu, pokiaľ spotreba vody klesne pod hranicu 90 

l/osoba/deň (čo je hygienické minimum mínus 10 %) bude sa pri výpočte stočného uvádzať 

mnoţstvo vody vypustenej do verejnej kanalizácie a čistenej  v ČOV v mnoţstve 90 l/osoba/deň. 

Starostka obce taktieţ upozornila na novelu zákona 442/2002 Z.z., ktorou sa  nariaďuje 

občanovi, ktorého nehnuteľnosť sa nachádza v tej časti obce, kde je vybudovaná verejná 

kanalizácia, pripojiť nehnuteľnosť na verejnú kanalizáciu. Táto povinnosť je uvedená aj v návrhu 

VZN. Ak tak vlastník nehnuteľnosti neurobí, vyzve ho obec na pripojenie nehnuteľnosti 

(rodinného domu, chalupy a pod.) na verejnú kanalizáciu. Ak ani po takejto výzve občan 

nepripojí nehnuteľnosť na verejnú kanalizáciu, obec je povinná zo zákona to oznámiť  ObÚ ŢP 

v Topoľčanoch.  

a) Zmluva uzavretá podľa Zákona č.442/2002 Z. z. o verejných vodovodoch a verejných 

kanalizáciách a o zmene a doplnení zákona č.276/2001 Z. z. o regulácií v sieťových 

odvetviach – návrh 

- K návrhu zmluvy starostka uviedla, ţe kaţdý občan, ktorého  nehnuteľnosť bude pripojená na 

verejnú kanalizáciu musí mať s obcou, ako vlastníkom verejnej kanalizácie uzatvorenú zmluvu. 

Pracovníčky obce budú postupne vyzývať občanov, ktorých nehnuteľnosti sú uţ pripojené na 

verejnú kanalizáciu, na uzatvorenie zmluvy.  

Starostka obce poţiadala poslancov o otázky týkajúce sa VZN a Zmluvy.  

Poslanci nemali ţiadne otázky k predloţenému návrhu VZN a Zmluvy.  

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za vydanie VZN č.1/2011 O verejnej 

kanalizácií, o odvádzaní odpadovej vody verejnou kanalizáciou a o poplatku za odvádzanie 

a čistenie odpadovej vody verejnou kanalizáciou : 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo   vydalo  VZN č.1/2011 O verejnej kanalizácií, o odvádzaní odpadovej 

vody verejnou kanalizáciou a o poplatku za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou 

kanalizáciou . 
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Starostka obce poţiadala poslancov  o hlasovanie za schválenie návrhu Zmluvy, uzavretej podľa 

zákona č. 442/2002 Z.z. o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciách a o zmene 

a doplnení zákona č. 276/2001 Z.z. o regulácii v sieťových odvetviach, ktorú bude uzatvárať 

obec Kovarce (vlastník verejnej kanalizácie) a Producent – občania/organizácia, ktorí budú 

odvádzať odpadové vody verejnou kanalizáciou.  podľa Zákona  č.442 /2002 Z.z.    

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo   schválilo návrh - Zmluva uzavretú podľa Zákona č.442/2002 Z.z. 

o verejných vodovodoch a verejných kanalizáciach a o zmene a doplnení zákona č.276/2001 Z.z. 

o regulácií v sieťových odvetviach. 

 

10. Dodatok č.2 VZN č.3/2008 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, 

o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu detí, o výške 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni 

Starostka obce oboznámila poslancov s tým, ţe MŠ SR zverejnilo aktualizáciu „Finančných 

pasiem nákladov na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov 

a príspevok zákonného zástupcu dieťaťa a ţiaka vo výške nákladov na nákup potravín od 

1.9.2011“. Príspevok, ktorý uhrádzajú zákonní zástupcovia detí MŠ Kovarce a ţiakov ZŠ 

Kovarce je uvedený v 1. pásme. Na základe uvedenej zmeny je potrebné upraviť § 2 odsek C/ 

bod 1. novou výškou príspevku zákonných zástupcov detí a ţiakov na čiastočnú úhradu nákladov 

na nákup potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov. 

O úpravu príspevku za dieťa v MŠ na 7,00 € za jedno dieťa poţiadala p. riaditeľka MŠ 

a o úpravu príspevku pre ţiaka v ŠKD pre jedného ţiaka  na 3,00 € poţiadala p. riaditeľka ZŠ. 

Zvýšenie  príspevkov odôvodnili stále rastúci nákladmi na nákup školských pomôcok, ktoré 

potrebujú  pre prácu s deťmi  v MŠ a pre prácu so ţiakmi, ktorí navštevujú ŠKD. 

Starostka obce otvorila rozpravu k predloţenému návrhu Dodatku č. 2 VZN č. 3/2008. 

Poslanci nemali k predloţenému návrh Dodatku č. 2 VZN č. 3/2008 ţiadne pripomienky. 

Starostka poţiadala poslancov o hlasovanie za návrh Dodatku č.2 VZN č.3/2008 o výške 

príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

na činnosti školského klubu detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky 

úhrady v školskej jedálni 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo vydalo Dodatok č.2 VZN č.3/2008 o výške príspevku za pobyt dieťaťa 

v materskej škole, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosti školského klubu 

detí, o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a podmienky úhrady v školskej jedálni 

 

11. Rôzne 

Starostka obce informovala poslancov: 

- Rozhodnutie  ministra ŽP SR o poskytnutí podpory formou dotácie z EF na akciu: 

,,Zakúpenie zariadenia na zber a zhodnocovanie biologicky rozloţiteľného odpadu v obci 

Kovarce“ vo výške 116.517,00 €. 

- Rozhodnutie  ministra ŽP SR o poskytnutí podpory formou dotácie z EF na akciu: 

,,Kanalizácia a ČOV Kovarce“ vo výške 68.937,00 €. 

 

Starostka obce ďalej informovala  poslancov, ţe z poskytnutých a vlastných finančných 

prostriedkov sa bude pokračovať v budovaní verejnej kanalizácii na ceste NSK smer Ludanice – 

kriţovatka pri Pizzérii Ţovinec, a to  od čísla domu 80 ( rodinný dom p. Milana Daniša). 
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Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informácie o Rozhodnutí ministra ŽP SR.  

 

- Žiadosť o predĺženie nájmu 

Starostka predniesla ţiadosť p. Mariána Čitárskeho,    bytom Kovarce 310, ktorý ţiada o 

predĺţenie nájmu priestorov v ZŠ na školský rok 2011/2012, v ktorých prevádzkuje bufet. Jedná 

sa o prenájom miestnosti o výmere  12 m
2 

, miestnosť sa nachádza  na prízemí Základnej školy 

Kovarce 164, na parc. č. 351/248.   

Starostka obce ďalej k predmetnému prenájmu poslancom vysvetlila, ţe doteraz bol prenájom  

schválený na dobu do 30.6.2011  a cena nájmu vrátane nákladov spojených s uţívaním predmetu 

nájmu (elektrická energia, kúrenie, studená a teplá voda) bola vo výške 33,00 € za mesiac. 

V cene nájmu nie je zahrnuté upratovanie predmetu nájmu. 

Starostka poţiadala   poslancov OZ o vyjadrenie k nájmu priestorov na školský rok 2011/2012 

a taktieţ k tomu, či i  naďalej súhlasia s  určenými podmienkami nájmu tak ako boli doteraz. 

Poslanci nemali ţiadne pripomienky k nájmu priestorov pre ţiadateľa p. Mariána Čitárskeho 

a ani k cene nájmu, v ktorej sú  súčasne zahrnuté aj ceny energií – kúrenie, elektrika, studená 

a teplá voda. 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za schválenie nájmu časti priestorov  

nachádzajúcich sa na prízemí v ZŠ Kovarce 164, na parc. č. 351/248, o výmere 12 m
2 

na dobu od 

2.9.2011 do 30.6.2012 pre ţiadateľa p. Mariána Čitárskeho, podnikajúceho pod obchodným 

menom Marián Čitársky, IČO: 40632531 s miestom podnikania, 956 15 Kovarce 310.                

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo prenájom 1 miestnosti o výmere 12 m
2 

, nachádzajúca sa na 

prízemí Základnej školy Kovarce 164, na parc. č. 351/248 na dobu od 2.9.2011 do 30.6.2012 

pre nájomcu Mariána Čitárskeho, podnikajúceho pod obchodným menom Marián Čitársky, 

IČO: 40632531 s miestom podnikania, 956 15 Kovarce 310. 

 

Starostka poţiadala poslancov  o hlasovania za určenie ceny nájmu predmetných priestorov v ZŠ 

Kovarce 164 – 33,00 €/mesiac vrátane energií – kúrenie, elektrická energia, studená a teplá voda: 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  
                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

Obecné zastupiteľstvo určuje cenu nájmu vrátane nákladov spojených s užívaním predmetu 

nájmu( elektrická energia, kúrenie, studená a teplá voda) vo výške 33,00 € /mesiac. 

 

Starostka v tomto bode informovala poslancov o tom, ţe o nájme priestorov v ZŠ Kovarce bude 

potrebné uzatvoriť „Zmluva o nájme nebytových priestorov“. Nakoľko tieto priestory má 

v správe Základná škola Kovarce 164, je potrebné poveriť p. riaditeľku Mgr. Dagmar 

Boháčikovú  vypracovaním zmluvy o nájme nebytových priestorov. 

Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za poverenie p. Mgr. Dagmar Boháčikovej, 

riaditeľky Základnej školy Kovarce 164 vypracovaním Zmluvy o nájme nebytových priestorov. 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupitelstvo poveruje Mgr. Dagmar Boháčikovú, riaditeľku Základnej školy, Kovarce 

164  na vypracovanie Zmluvy o nájme nebytových priestorov. 
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- T-mobile Bratislava – žiadosť o prenájom pozemku /budovy/  

Starostka predniesla  poslancom poţiadavku zástupcov spoločnosti T-mobil Bratislava  o 

prenájom časti strechy budovy kultúrneho domu pre spoločnosť T-mobil Bratislava pre účely 

umiestnenia anténného systému a technologického zariadenia.   

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie informáciu starostky obce o žiadosti spoločnosti  

T-mobil-Bratislava  

 

- Oznámenie MUDr. Viery Takáčovej o ukončení poskytovania zdravotnej starostlivosti  

Starostka obce informovala poslancov  o oznámení MUDr. Viery Takáčovej, ambulancia pre deti 

a dorast Kovarce o ukončení poskytovania zdravotnej starostlivosti v detskej ambulancii 

Kovarce od 5.9.2011 a o začatí poskytovania zdravotnej starostlivosti v detskej ambulancii 

v Ludaniciach v budove kultúrneho domu od 5.9.2011.   

Starostka vysvetlila poslancom, ţe ešte v mesiaci máj 2011 oznámila  MUDr. Takáčová na obec, 

ţe plánuje zníţiť počet ordinačných dní i počet ordinačných hodín v detskej ambulancii 

v Kovarciach, nakoľko jej pracovná vyťaţiteľnosť v tejto detskej ambulancii nie je na plný 

úväzok. Starostka napísala k tejto zmene zamietavé stanovisko a informovala o tom aj lekára 

NSK MUDr. Ševčíka. MUDr. Takáčová plánovala zníţiť počet ordinačných dní z piatich na tri 

(pondelok, streda a piatok) a ordinačné hodiny v tieto dni by boli iba od 10,00-13,00 hod. Od 

uvedenej doby MUDr. Takáčová neinformovala obec o svojom ďalšom zámere. Aţ  dnes 

30.8.2011 prišlo na obecný úrad oznámenie o zmene sídla ambulancie. Starostka sa telefonicky 

informovala u p. Ţeţovskej na NSK o celej situácii. Táto jej povedala, ţe MUDr. Takáčová 

vedela uţ v mesiaci júl 2011 o tom, ţe ambulanciu v Kovarciach zatvorí a NSK ešte 18.8.2011 

určil rozsah zdravotného obvodu pre poskytovateľa všeobecnej ambulantnej starostlivosti pre 

deti a dorast, do ktorého zaradil aj obce Kovarce, Súlovce, Oponice, Čeľadince a Nitriansku 

Stredu.  

V oznámení o zmene sídla ambulancie súčasne poţiadala MUDr. Takáčová obec Kovarce 

o ukončenie nájomnej zmluvy ku dňa 2.9.2011. 

Starostka ďalej uviedla, ţe v Zmluve o nájme  nebytových  priestorov uzavretej medzi obcou 

Kovarce a MUDr. Vierou Takáčovou je  výpovedná doba 6-mesačná, pokiaľ sa prenajímateľ 

s nájomcom nedohodnú inak.  

Nakoľko obci nebolo oznámenie o ukončení poskytovania zdravotnej starostlivosti zaslané včas, 

a to i napriek tomu, ţe MUDr. Takáčová  vedela v dostatočnom časovom predstihu o zatvorení 

zdravotného obvodu od septembra 2011,   starostka obce   navrhovala  poslancom zváţiť  

dodrţanie výpovednej  dobu 6 mesiacov tak, ako je to uvedené v zmluve o nájme nebytových 

priestorov.  

Starostka poţiadala poslancov o vyjadrenie k ukončeniu nájmu nebytových priestorov MUDr. 

Vierou Takáčovou. Poslanci s uvedeným návrhom výpovednej 6-mesačnej lehoty  súhlasili 

s tým, ţe obec MUDr. Takáčovej oznámi listom výpovednú lehotu a tieţ to, ţe pokiaľ by začal 

poskytovať zdravotnú starostlivosť na tomto zdravotnom obvode nový lekár, výpovedná lehota 

bude skrátená o termín nástupu nového lekára. 

K tomuto výpovednému  termínu budú prevzaté priestory ambulancie aj s inventárom, ktorý 

mala MUDr. Takáčová v nájme.  

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie oznámenie MUDr. Viery Takáčovej, ambulancia pre 

deti a dorast Kovarce o ukončení poskytovania zdravotnej starostlivosti v detskej ambulancii 

Kovarce    

 

- Predaj špeciálneho požiarneho vozidla 

Starostka obce vysvetlila poslancom OZ,  ţe k zámeru odpredať špeciálne poţiarne vozidlo  je 

potrebné dať vypracovať znalecký  posudok na ocenenie nehnuteľného majetku – dopravného 

špeciálneho poţiarneho vozidla pre stanovenie všeobecnej hodnoty hnuteľného majetku za 

účelom jeho predaja.  
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Starostka obce poţiadala poslancov o hlasovanie za poverenie Mgr. Heleny Paučírovej, starostky 

obce na zadanie vypracovania znaleckého posudku na ocenenie hnuteľného majetku - 

špeciálneho poţiarneho vozidla  pre  stanovenie  všeobecnej hodnoty hnuteľného majetku za 

účelom  jeho predaja. 

 

Hlasovanie – „za“ 6 poslancov  

                       „proti“ – 0 poslancov  

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

Obecné zastupiteľstvo poverilo  Mgr. Helenu Paučírovú, starostku obce zadaním vypracovania 

znaleckého posudku  na ocenenie špeciálneho požiarneho vozidla pre stanovenie všeobecne 

hodnoty hnuteľného majetku za účelom jeho predania..  

 

12. Diskusia 

V diskusii vystúpil  poslanec Ing. Čopík, ktorý upozornil na dieru pri poklope verejnej 

kanalizácie na ulici Štefánikovej. 

V diskusii  poţiadala o slovo aj PhDr. Irena Grácová, kronikárka obce, ktorá poznamenala, ţe 

poslanci OZ by sa mali vo väčšom mnoţstve zúčastňovať  akcii poriadaných obcou, medzi ktoré 

patrí aj kladenie vencov k pomníku padlých pri rôznych výročiach. 

 

13. Návrh na uznesenie 

Návrhová komisia vypracovala návrh uznesení, ktorý poslancom na schválenie predniesol 

hovorca návrhovej komisie Ing. Andrej Čopík. 

Starostka obce Mgr.Helena Paučírová poţiadala poslancov o vyjadrenie k návrhom uznesení 

a poţiadala o hlasovanie: 

Hlasovanie – „za“- 6 poslancov 

                       „proti“- 0 poslancov 

                       „zdržal sa hlasovania“ – 0 poslancov 

 

14. Záver 

Starostka poďakovala poslancom za účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

 

V Kovarciach, dňa  30.8.2011  o 21.00  hod. 

 

 

Overovatelia :    Ing. Rudolf Kováčik 

 

               p. Jozef Kapusta 

 

Zapisovateľka:  Mária Kováčiková 

 

 

                                                                                                      Mgr. Helena Paučírová 

                                                                                                      starostka obce Kovarce 

 


